
 Protokół Nr XLVI/09
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 listopada 2009 roku

Otwarcie obrad – godz. 1510

Zamknięcie obrad – godz. 1705

Ad.1

Otwarcie XLVI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając 
radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne w sesji  uczestniczyło  12 radnych (lista obecności  radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 3

Przewodniczący  RM –  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na  sekretarza  obrad,  w 
związku z nieobecnością radnej S. Radomińskiej.

S. Hajłasz – zgłosił kandydaturę radnego F. Majdaka, który wyraził zgodę.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Przystąpiono  do  głosowania  na  powołaniem  radnego  F.  Majdaka  na  sekretarza 
obrad:
Głosowało 12 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 4

Przewodniczący  RM  –  zaproponował,  aby  protokoły  z  sesji  Rady  Miejskiej  były 
przyjmowane bez odczytywania, gdyż radni mogą zapoznać się z nimi wcześniej w 
Biurze Rady Miejskiej.

Przewodniczący  RM –  zapytał  czy  radni  mają  uwagi  do  protokołu  z  sesji  Rady 
Miejskiej w Radkowie z dnia 29 października 2009 roku.

Nie  wniesiono  uwag  do  w/w  protokołu  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 12 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymał się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej 
w Radkowie z dnia 18 listopada 2009 roku.



Nie  wniesiono  uwag  do  w/w  protokołu  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 12 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymał się – 0.

Ad. 6

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym  porządku  obrad  (proponowany  porządek  obrad  stanowi  załącznik  do 
protokołu).

Nie  zgłoszono  uwag  i  propozycji  do  dostarczonego  radnym  porządku  obrad  i 
przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 12 radnych: za – 12   przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

Ad. 7

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 
od 29 października 2009 roku do 27 listopada 2009 roku (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).

Ad. 8

Burmistrz złożył sprawozdanie z realizacji inwestycji z uwzględnieniem dotacji z UE 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

O godz. 1628 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
O godz. 1643 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.

Ad. 9

DRUK NR 1 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 
2009 rok

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił, że istotnym obciążeniem budżetu jest przesunięcie środków z 
zadania „Budowa kanalizacji sanitarnej dla miasta Radkowa” w wysokości 500 000 
tys.  zł. na dofinansowanie oświaty w gminie, której brakuje na zamknięcie bilansu 
około  540 000  tys.  zł.  Burmistrz  poprosił  o  przyjęcie  projektu  uchwały  w 
przedstawionym brzmieniu. 

Przewodniczący  RM  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały. 
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



B. Kuczyński – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych: za – 12     przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił, że projekt uchwały przewiduje zwolnienia od podatku budynki, 
budowle,  grunty  zajęte  pod  cmentarze  komunalne  i  pozostałe  działy,  które 
wymienione są w propozycji nawiązujące do działań z przeszłości. Burmistrz poprosił 
o  przyjęcie  projektu  uchwały  zgodnie  z  uzasadnieniem  i  podjętych  opiniach  na 
Komisjach.

Przewodniczący  RM  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
niejednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  niejednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych: za – 10    przeciw – 0     wstrzymało się – 2.

DRUK NR 3 w sprawie zaopiniowania projektu Regulaminu Organizacyjnego 
Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił, że z uwagi na zmiany i prowadzone nowelizacje wewnętrzne 
polegające na połączeniu OSiR-u i GCK oraz przyjęciem przez GCKSiT obowiązków 
prowadzenia  wielu  programów  współpracy  transgranicznej,  Burmistrz  poprosił  o 
przyjęcie regulaminu GCKSiT  zgodnie z uzasadnieniem.



Przewodniczący  RM  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  porządku  Publicznego 
niejednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych: za – 10     przeciw – 1     wstrzymało się -1.

DRUK NR 4 zmieniający uchwałę Nr V/25/07 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
31  stycznia  2007  r.  w  sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Radków na lata 2007 – 2011

Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – wniósł  o zmianę polegającą na tym,  aby w § 1 załączniki  od 1 do 6 
projektu uchwały zmienić na załączniki od 1 do 5a. Burmistrz poprosił  o przyjęcie 
projektu uchwały w przedstawionym brzmieniu.

Przewodniczący  RM  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  przedmiotowego  projektu  uchwały  z 
naniesioną zmianą zgłoszoną przez Burmistrza:
Głosowało 12 radnych:  za – 12     przeciw – 0    wstrzymało się – 0.

DRUK NR 5 w sprawie zasad przekazywania sołectwom składników mienia do 
korzystania



Przewodniczący RM poprosił  Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz – odczytał projekt uchwały i poprosił o jego przyjęcie. 

Przewodniczący  RM  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych: za – 12     przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Ad. 10
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J. Pabian – podziękował  Burmistrzowi i  dyr.  T.  Pawłowskiemu za zorganizowanie 
uroczystości związanej z obchodami Święta Niepodległości 11 listopada. 
Radny uważa, że gmina w takich dniach jest słabo udekorowana - złożył wniosek:

1. o zakup kilkuset flag celem nieodpłatnego przekazania mieszkańcom
2. o rozebranie pomnika upamiętniającego XX lecie PRL znajdującego się koło 

byłego szpitala w Radkowie. 

Burmistrz udzielił następujących wyjaśnień:
1. wniosek  w  sprawie  zakupu  flag  -  uważa  wniosek  radnego  za  słuszny  i 

przyjmuje wniosek do realizacji
2.  wniosek  o  rozebranie  pomnika  –  Burmistrz  podjął  już  raz  taką  próbę  w 

Radkowie za zgodą konserwatora zabytków aby pomnik nie przedstawiający 
żadnej przesłanki historycznej przenieść w inne miejsce. Odbyło się spotkanie 
z  mieszkańcami  na  temat  poznania  historii  i  podjęcia  decyzji  po  którym 
Burmistrz  wycofał  się  z  tego  przedsięwzięcia.  Burmistrz  nie  może  teraz 
decydować  sam,  pomnik  jest  dobrem  społecznym  i  muszą  być  podjęte 
konsultacje społeczne. 

J. Pabian - poprosił Przewodniczącego RM o postawienie wniosku, który upoważni 
Burmistrza do podjęcia działań.

Przewodniczący RM – uważa, że radny jest wnioskodawcą i należy ustalić kryteria.   

Ad. 11
Interpelacje radnych.



Nie zgłoszono.

Ad. 12
Sprawy różne.
Nie było.

Ad. 13

Po wyczerpaniu  porządku obrad Przewodniczący RM zamknął  obrady XLVI  sesji 
Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Przewodniczący RM
L. Połowczuk      Marian Gancarski    

  


